
Sundhedsudvalget

Til: Indenrigs- og boligministeren

Dato: 20. oktober 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 81
Mener ministeren, at det er rimeligt at bruge 3 1/2 år på et tværministerielt arbejde, mens 
folk bliver syge og dør af legionella, jf. artiklen ”Legionella-plan var 3,5 år undervejs: 
»Total uacceptabelt«” fra Ingeniøren.dk den 18. oktober 2021?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Liselott Blixt (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Liselott.Blixt@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Jane Heitmann
formand
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